
Boże Narodzenie 2016

  

Na Święta Narodzenia Pańskiego życzę tej radości jaka była dana pasterzom i mędrcom w
Betlejem. Niech spotkanie z Jezusem umocni słabnących, ukoi niespokojnych, rozraduje
strapionych. Niech drzwi Naszych serc otwarte dla Boga i ludzi będą delikatnym, ale czytelnym
znakiem Bożej obecności w Naszym życiu. Niech Jezus Nas wszystkich razem prowadzi
bezpiecznie i pomyślnie przez cały Rok Pański 2017

  

  

  

  

Ks. Ireneusz Kalf wraz z Wikariuszami
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